
Minnesanteckningar 2014-04-08  

Fågelvik, Kullsvedsskolan, Munkmora, Kyrkskolan 
 
Närvarande: 
Kyrkskolan:   Cecilia Strömmar, Therese 
Kullsvedsskolan: Anna Brandström 
Munkmoraskolan:  Susanne Forslund och Magnus Franzén 
Fågelvik:  Robert Börjesson 
 
Politisk representation (US presidium): 
Max Ljungberg (Mp) 
Malin Bellander(M) 
Karin Aaseby (S) 
 
Sekreterare: Karin Aaseby (S) 
 
 
1. Tidigare protokoll 
Max Ljungberg återkopplar från protokollet från föregående möte med fokus på utmaningar. 
 
*Stöd 
Max återkopplar att en ökad stöduppföljning har påbörjats inom Pro- V - Tina Leach har fått tid 
för att följa upp stödet ute på skolorna central inom Pro - V. Rektorsgruppen har börjat diskutera 
stödrutiner och processer samt fördelning av resurser. Det finns ett ökat samarbete mellan Pro-
V och kanslienheten, men det finns forfarande mycket att utveckla. 
 
Föräldrarna efterlyser ett förbättrat arbete med stöd. De förvånas över inflexibiliten i systemet. 
De små skolorna upplever att det är svårt att klara utmaningarna för sina elever i behov av stöd.  
 
* Utvecklingen av grundskolorna i Gustavsberg 
Återkommer efter nästa KSFU 
 
* Fritidsfrågan 
Fågelviks skola: 
Fritids är starkt integrerad med skolans verksamhet. Genom nära samverkan upplever 
föräldrarepresentanten att fritidsverksamheten håller en hög kvalitet. Ser inga stora brister. 
 
Munkmoraskolan: 
Föräldrarepresentanterna har identifierat att det generellt är för få i personalen. Man konstaterar 
ett högt elevtryck, låg personaltäthet på fritids. Det finns ett stort tryck på lovfritids som inte alltid 
håller hög kvalitet. Behov finns av att öka kvaliteten och ev samordningen med andra skolor. 
Stor oro över den låga ekonomiska prioriteringen att fritids. Ser att det finns ett stort 
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samarbetsbehov/ samverkansmöjligheter med andra föreningar; tex friluftsfrämjande, 
biblioteken eller andra föreningar. Det finns ett behov av att även rusta upp grusplanen. 
 
Kyrkskolan: 
Skolan har initierat ett sommarfritids i samverkan mellan Hemmesta och Vik. Samarbete och 
samordning av lovverksamheten mellan skolorna mellan rektorerna ses som en klok 
utvecklingsmöjlighet inom kommunen. 
 
En generell betraktelse från föräldrarepresentanter är behovet av att lägga en långsiktigt budget 
som också är partiövergripande. 
 
Kullsvedsskolan: 
Företrädarna är mycket bekymrade över de förutsättningar skolan får av kommunen att bedriva 
ett fritids där barnen aktiveras på ett bra och pedagogiskt sätt. Många av eleverna på 
Kullsvedsskolan är i stort behov av fysisk aktivitet och bra lokaler och utemiljöer.  Detta 
kompliceras av att det är en liten skola med ett stort åldersspann, en bra skolgård för 7-åringar 
är ofta inte en bra skolgård för 16-åringar, en viktig aspekt som föräldrarepresentanter.  
 
Fritidslokalen är väldigt små för den mängden stora mängden barn och personal som rör sig (25 
barn + 25 vuxna). Pytteliten gård med alltför dålig utemiljö. Skolgården måste utvecklas trots att 
lekparken utvecklas vid sidan om. Aktiviteter som idrottsföreningarna erbjuder funktionshindrade 
blir inte tillgängliga för eleverna på Kullsvedsskolan då eleverna enbart kan gå på aktiviteterna 
om föräldrarna följer med. Skolassistenter får inte följa med eleverna och ledsagning (som styrs 
av LSS) beviljas inte från socialen. Föräldrarna menar att detta är helt orimligt eftersom 
konsekvenserna blir att inte eleverna på Kullsvedsskolan ges samma möjligheter som andra 
barn att få en meningsfull fritidsverksamhet. 
 
Kyrkskolan 
Föräldrarepresentanter kräver svar på vilka grunder som beslutet grundade sig på och efterlyser 
svar på deras frågor som tidigare skickats över till US ordförande och ledamöter. Ordförande 
Max Ljungberg hänvisar till tidigare kommunikation och återkommer med skriftliga svar på 
inkommit mejl. Se bilaga. 
 
Föräldrarepresentanterna från Kyrkskolan efterlyser konkreta och precisa svar. 
 
 
2. Avgifter i grundskolan 
Föräldrarna har inga direkta synpunkter på de riktlinjer som kommunen har när det gäller 
avgifter i grundskolan. 
 
Synpunkter framförs från olika håll att det måste finnas möjlighet att inte betala in pengar till 
insamlingar. Detta måste hanteras på ett schysst sätt från skolan. Skolan måste backa de 
elever som inte har ekonomiska förutsättningar. 
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* Fågelvik- låg avgift i grunden i klasskassan, (den ligger alltid hos föräldrarna). Det måste 
finnas en möjlighet att inte vara med och bidra med pengar. De har alltid frukt på skolan så att 
det räcker till alla barnen tack vare nära samarbetet mellan matsal och fritids. 
 
*Kyrkskolan reagerar över fruktkravet. Det är inte ok att man ställer krav på barnen att ta med 
sig frukt på rasterna. Det måste finnas en möjlighet att få stöttning från skolan. Det står även i 
skollagen. Resurserna räcker inte att täcka de barn som inte har tagit med frukt.  
 
Munkmoraskolan: Alla föräldrar skickar inte med frukt med sina elever. 
 
 
3. Trafiksituationen runt omkring skolan 
Kullsvedsskolan- Stort behov av att åter se över trafikssituation 
- Trafiksituationen är katastrofal utanför skolan. 
- Personalparkeringen är återinförd på basketplanen, skyltningen otydlig 
- Hög hastighet på vägen framför skolan 
- Enligt skyltningen får inga bilar, förutom de som ska till Kullsvedsskolan, parkera. 
- Bilsituationen är farlig enligt föräldrarepresentanten. 
 
Fågelvik- Behov att se över Fågelviks trafikssituation 
- Inga övergångsställen vid 70-vägen vid busshållplatserna (Ägs av vägverket- Stenkrossen 
lägger in veto) 
- Inget övergångsställe vid infarten till skolan 
- Inga skyltar på parkeringen (15 min parkering/ enbart personalen/…) 
 
Munkmora- Åtgärder håller på att genomföras nu 
- Lastintaget ska byggas bort nu!  
- Fler övergångsställen behövs vid Rådjursvägen/Björnskogsvägen 
 
Kyrkskolan 
- Inga problem 
 
 
4. Övriga frågor: 
- Det finns en önskan att även ta med förvaltningen i dialogmötena  
- Föräldragruppen vill att mötena ska vara partineutrala och önskar att dialogmötena inte 
används partiskt från något partis sida i den politiska debatten. 
- Ordförande påpekar vikten av att föräldrarepresentanterna förankrar sitt engagemang i 
dialogmötena i föräldraföreningar och råd på respektive skola, så att ett långsiktighet i dialogen 
mellan skolpolitiker och föräldraråd/föreningar skapas och bibehålls med tanke på att 
representanter kommer skifta när elever byter skola.   
 
Utvärdering av de tre mötena kommer att genomföras under våren och presidiet kommer 
återkomma och kalla till ett möte i höst, efter valet den 14 september. 
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